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   Z Á P I S 
             o průběhu zasedání Zastupitelstva města Nový Knín 

                       č. 12/20 
              ze dne 20. 2. 2020 

 

 

Ze zasedání Zastupitelstva města Nový Knín konaného v prostorech městské radnice v Novém 

Kníně byl pořízen audio záznam. Tento záznam je přílohou zápisu a bude uveřejněn na 

webových stránkách Města Nový Knín.  

 

Program  

1. Zahájení 

2.  Volba ověřovatelů zápisu. 

3.  Schválení programu. 

4.  Přijetí rezignace starosty a místostarosty. 

5.  Volba starosty a místostarosty. 

6.  Schválení podání žádosti o dotaci na Stavební úpravy ZŠ Nový Knín na MF ČR. 

7.  Schválení střednědobého výhledu rozpočtu. 

8.  Schválení záměru prodeje pozemků st. 120 a 384/2 v k.ú. Starý Knín. 

9.  Schválení záměru prodeje pozemku 559/2 v k.ú. Libčice. 

10.  Diskuse. 

11.  Závěr. 

 

Tvorba zápisu odpovídá platnému zákonu o obcích. Dále dle platného jednacího řádu 

Zastupitelstva města Nový Knín jsou v něm uvedeny následující náležitosti: 

a) den a místo jednání 

b) hodina zahájení a ukončení zasedání 

c) doba přerušení 

d) jména určených ověřovatelů zápisu 

e) jména omluvených a neomluvených členů zastupitelstva 

f) program jednání 

g) průběh rozpravy se jmény řečníků 

h) podané návrhy 

i) jmenný výsledek hlasování 

j) podané dotazy a návrhy 

k) schválené znění usnesení  
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l) další skutečnosti, které by se podle rozhodnutí členů zastupitelstva města měly stát 

součástí zápisu 

Z celého průběhu jednání je pořízen audio záznam. Tento zápis podléhá podpisu dvou 

ověřovatelů zápisu a podpisu starosty či pověřeného zástupce města. Přijatá oficiální usnesení 

jsou pouze ta, která byla zastupitelstvem města schválena. V zápise jsou však uvedena všechna 

usnesení, o kterých se jednalo, tedy i ta, která schválena nebyla. 

 
1. Zahájení 
 

Zasedání zahájil starosta města Ing. Tomáš Havlíček v 19:03 hodin. Přítomno 13 zastupitelů 

města Nový Knín. Zastupitelstvo je usnášeníschopné. Omluveni jsou tito zastupitelé, pan 

Ing. Hrubý a pan Ing. Lukeš, PhD.  

 

2. Volba ověřovatelů zápisu 
 
Více k danému tématu v první části audio záznamu v čase 03:15. 
 
Starosta města podal informace o tomto bodu až poté, co uvedl informace týkající se 
programu zasedání. 
Jako ověřovatelé zápisu se přihlásili pánové Martin Douša a Tomáš Kadlec. Jiný návrh na 
ověřovatele navržen nebyl. 
 

U S N E S E N Í   č. 1 - 12/2020 - ZM 
Zastupitelstvo města  Nový Knín 
v o l í 
ověřovatele zápisu: pana Tomáše Kadlece a Martina Doušu. 
  

 
Hlasování – 11 (pro) / 0 (proti) / 2 (zdržel se) – návrh byl schválen 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Zach    -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Zdržel se 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Provazník  -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálkovvá  -  Pro návrh 
Kadlec  -  Zdržel se 
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3. Schválení programu 
 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 0:10 
 
Starosta uvedl, že program byl na základě upozornění paní účetní a pana Kolky doplněn o dva 
body, které se týkají schválení střednědobého výhledu rozpočtu, respektive záměru prodeje 
pozemku města v Libčicích. Starosta dále uvedl, že mezi hlavní body tohoto zasedání patří 
rezignace a následná volba starosty a místostarosty města. Následně dodal, že body týkající se 
pozemků se řeší z toho důvodu, že v minulosti nedošlo k výměně pozemků, a tudíž se v této 
době budou schvalovat záměry prodeje a jejich následný prodej.  
Nikdo ze zastupitelů neměl žádný návrh na doplnění programu. 

 
U S N E S E N Í   č. 2 - 12/2020 - ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
program zasedání. 
 

 
Hlasování – 12 / 0 / 1 – návrh byl schválen 

 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Zach    -  Zdržel se 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Provazník  -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálkovvá  -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
 

 

 
4.  Přijetí rezignace starosty a místostarosty 

 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 04:30. 
 
Starosta pan Ing. Tomáš Havlíček uvedl okolnosti své rezignace na funkci starosty města. 
Hlavním důvodem tohoto kroku je jeho zdravotní stav spojený s každodenním pracovním 
vytížením. Na post místostarosty se rozhodl rezignovat pan Petr Chmelík. 
 

U S N E S E N Í   č. 3 - 12/2020-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
b e r e   n a   v ě d o m í 
rezignaci Ing. Tomáše Havlíčka na funkci starosty města a Petra Chmelíka na funkci 
místostarosty. 
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Hlasování – 12 / 0 / 1 – návrh byl schválen 

 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Zdržel se 
Mácha   -  Pro návrh 
Zach    -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Provazník  -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálkovvá  -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
 

 
5.  Volba starosty a místostarosty 

 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 06:15.  

 

Starosta informoval zastupitele, že navrhuje volbu starosty a místostarosty tzv. aklamací, což 

znamená veřejné hlasování. 

 
U S N E S E N Í   č. 4 - 12/2020-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
způsob volby starosty a místostarosty aklamací. 

 
 
Hlasování – 9 / 3 / 1 – návrh byl schválen 

 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Zach    -  Proti návrhu 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Zdržel se 
Provazník  -  Proti návrhu 
Rambousek  -  Proti návrhu 
Ing. Michálkovvá  -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
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Dalším krokem v rámci jednání v tomto bodě programu byla volba starosty města. 
 
Pan Ing. Havlíček navrhl na tuto pozici Petra Chmelíka. 
Pan Provazník navrhl Ing. Radka Hrubého, který nebyl přítomen a někteří zastupitelé se mu 
snažili marně dovolat, zda kandidaturu přijímá.  
Třetí návrh dal pan Rambousek, který navrhl přítomného pana Zacha. 
 
 
Hlasování v rámci návrhu pana Rambouska, který navrhl na funkci starosty pana 
Marka Zacha. 

 
U S N E S E N Í   č. 5 - 12/2020-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
v o l í 
starostu města pana Marka Zacha. 

 
Hlasování – 2 / 6 / 5 – návrh nebyl schválen 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Proti návrhu 
Ing. Havlíček  -  Proti návrhu 
Chmelík  -  Zdržel se 
Mácha   -  Proti návrhu 
Zach    -  Zdržel se 
Mgr. Kůr  -  Zdržel se 
Douša   -  Proti návrhu 
Ing. Járka  -  Zdržel se 
Ing. Polák  -  Zdržel se 
Provazník  -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálkovvá  -  Proti návrhu 
Kadlec  -  Proti návrhu 
 

 
Hlasování na základě návrhu pana Provazníka, že starostou města by měl být zvolen 
pan Ing. Radek Hrubý. 
 

U S N E S E N Í   č. 6 - 12/2020-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
v o l í 
starostu města pana Ing. Radka Hrubého. 

 
Hlasování – 3 / 7 / 3 – návrh nebyl schválen 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Proti návrhu 
Ing. Havlíček  -  Proti návrhu 
Chmelík  -  Zdržel se 
Mácha   -  Proti návrhu 
Zach    -  Pro návrh 
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Mgr. Kůr  -  Proti návrhu 
Douša   -  Proti návrhu 
Ing. Járka  -  Zdržel se 
Ing. Polák  -  Zdržel se 
Provazník  -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálkovvá  -  Proti návrhu 
Kadlec  -  Proti návrhu 
 
 

 
Hlasování na základě návrhu pana Ing. Tomáše Havlíčka, že starostou města by se měl 
stát pan Petr Chmelík. 
 
 

U S N E S E N Í   č. 7 - 12/2020-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
v o l í 
starostu města. Starostou byl zvolen Petr Chmelík. 

 
 
Hlasování - 9 / 2 / 2 – návrh byl schválen 
 
Jmenné hlasování:  
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Zdržel se 
Mácha   -  Pro návrh 
Zach    -  Proti návrhu 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Provazník  -  Proti návrhu 
Rambousek  -  Zdržel se 
Ing. Michálkovvá  -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
 
 

 
V rámci tohoto bodu programu byla na řadě také volba místostarosty města (zástupce 
starosty). 
 
Pan Petr Chmelík navrhl pana Ing. Tomáše Havlíčka. 
Dodal, že jeho mnohaleté zkušenosti s vedením města budou velmi cenné a přeje si jej jako 
svého zástupce. Pan Ing. Havlíček v rámci návaznosti pracovních procesů, kandidaturu přijal. 
Dále proběhla debata ohledně zdravotního stavu pana Ing. Havlíčka. Ten se vyjádřil v tom 
smyslu, že každodenní pracovní nápor by již dlouhodobě nezvládl, ale pozici zástupce 
starosty i s ohledem na určitý proces předávání úřadu a zkušeností novému starostovi, by 
zvládl. 
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Tuto variantu vítá také pan Mgr. Kůr, kterého jeden ze zastupitelů ohledně této funkce 
neoficiálně oslovil. 

 
U S N E S E N Í   č. 8 - 12/2020-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
v o l í 
zástupce starosty města. Zástupcem starosty byl zvolen Ing. Tomáš Havlíček. 

 
 
Hlasování - 8 / 1 / 4 – návrh byl schválen 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Zdržel se 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Zach    -  Proti návrhu 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Zdržel se 
Provazník  -  Zdržel se 
Rambousek  -  Zdržel se 
Ing. Michálkovvá  -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
 
 

 

6. Schválení podání žádosti o dotaci na Stavební úpravy ZŠ Nový Knín na MF ČR 
 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 22:20. 
 
Pan Ing. Havlíček uvedl, že toto téma se již probíralo na minulém zasedání zastupitelstva a 
nyní se má schválit přesná formulace usnesení v rámci podání žádosti. Dodal, že jde o 
možnost využití jiného dotačního titulu na rekonstrukci školy v Novém Kníně, v tomto 
případě ze zdrojů Ministerstva financí. Dále doplnil, že výhodou tohoto programu je, že z něj 
město může získat 20 000 000,- Kč, což by pokrylo vícenáklady spojené s rekonstrukcí, 
protože 6 500 000,- Kč se již na vícenákladech zaplatilo v roce 2019.  
Dále proběhla komunikace mezi panem Provazníkem, panem Ing. Havlíčkem, panem Ing. 
Járkou a panem Ing. Polákem ohledně doby, kdy se může odmítnout již potvrzená dotace 
13 500 000,- Kč z předešlého dotačního titulu a také na informace související s odložením 
kolaudace. Pan Ing. Havlíček odpověděl, že prostor je do konce března 2020, pokud by se 
nepovedlo využít dotaci z MF do této doby, bude se počítat s dotací předešlou. Kolaudace 
v březnu, dle slov pana Ing. Havlíčka a pana Chmelíka, neznamená, že by město mohlo přijít 
o dotaci.  
 
 

U S N E S E N Í   č. 9 - 12/2020-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
podání žádosti o dotaci do programu MF ČR 298D2280 - Podpora rozvoje a obnovy 
materiálně technické základny regionálního školství v působnosti obcí a schvaluje 
spolufinancování projektu v potřebné minimální výši dle pravidel poskytovatele dotace. 
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Město má na spolufinancování projektu disponibilní prostředky v rámci svého rozpočtu 
a otevřeného úvěru u ČS, a.s.. 

 
Hlasování – 13/ 0 / 0 – návrh byl schválen 

 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Zach    -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Provazník  -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálkovvá  -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
 
 

 

7. Schválení střednědobého výhledu rozpočtu 

 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 29:45. 
 
Pan Ing. Havlíček uvedl, že ze zákona je nutné tento výhled rozpočtu schválit zastupitelstvem. 
Jde o výhled do roku 2025. Dodal, že ho sestavily účetní města společně s městským 
finančním poradcem.  
 

U S N E S E N Í   č. 10 - 12/2020-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
Střednědobý výhled rozpočtu dle předloženého návrhu. Podrobný rozpis je nedílnou 
součástí tohoto usnesení. 

 
 
Hlasování – 9 / 0 / 4 – návrh byl schválen 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Zach    -  Zdržel se 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Zdržel se 
Provazník  -  Zdržel se 
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Rambousek  -  Zdržel se 
Ing. Michálkovvá  -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
 
 

 

8. Schválení záměru prodeje pozemků st. 120 a 384/2 v k.ú. Starý Knín 
 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 31:47.  
 
Pan Ing. Havlíček informuje zastupitele, že při schvalování záměru prodeje pozemku nejde 
v této chvíli o cenu, ale o řádné vyvěšení záměru pozemku na úřední desku. Jde o to, aby 
k těmto záměrům mohl mít připomínky po dané lhůtě vyvěšení ten, s nímž prodej pozemku 
nějakým způsobem souvisí.  
Dle slov pana Kolky, stavební komise souhlasí s tímto záměrem, řešila pouze věci týkající se 
majitele pozemku, který chtěl koupit městský pozemek. Dále zastupitelé řešili, jaké pozemky 
stavební komise v této souvislosti doporučila prodat a které pronajmout.  
 

 U S N E S E N Í   č. 11 - 12/2020-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
záměr prodeje pozemků p.č. st 120 a 384/2 v k.ú. Starý Knín. 

 
 
Hlasování – 13 / 0 / 0 – návrh byl schválen 

 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Zach    -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Provazník  -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálkovvá  -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
 
 

 
9. Schválení záměru prodeje pozemku 559/2 v k.ú. Libčice  
 
Diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 34:23.  
 
Starosta uvedl informace k poslednímu projednávanému bodu zasedání. Tato záležitost se řešila na 
minulém zasedání zastupitelstva. Jde o část velkého pozemku na Zlatých horách v Libčicích. Jde o 
zarostlý prostor mezi stavbami, který město k ničemu nevyužívá. Pan Ornest naopak ano. Musí zde jen 
zůstat cesta v plné šíři. Na pozemku není zapsané žádné věcné břemeno. 
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U S N E S E N Í   č. 12 - 12/2020-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
záměr prodeje pozemku část p.č. 559/2 v k.ú. Libčice. 

 
 
Hlasování – 12 / 0 / 1 – návrh byl schválen 

 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Zach    -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Provazník  -  Pro návrh 
Rambousek  -  Zdržel se 
Ing. Michálkovvá  -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
 
 

 
 
10. Diskuse 
 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena ve druhé části audio záznamu v čase 37:55. 
 
Diskuse zastupitelů 
 
Paní Ing. Michálková vznesla dotaz ohledně situace s příspěvky okolních obcí jejichž děti 
navštěvují ZŠ Nový Knín v rámci rekonstrukce ZŠ Nový Knín. 
Ing. Havlíček odpověděl, že si nechal poslat sjetinu žáků. Takto postupoval Dobříš, když 
rozdělil částku dle poměru žáků z daných obcí. Dodal, že tato záležitost má jeden negativní 
prvek, který se týká zavázání ZŠ Nový Knín o přijmutí žáků z dané obce na základě smlouvy. 
Pan Provazník odpověděl, že toto město již vůči Malé Hraštici plní. Starosta dodal, že v tuto 
chvíli jde jen o Malou Hraštici. Dále proběhla diskuse o školkách a jejich naplnění.  
Pan Ing. Járka by téma příspěvků na základě rekonstrukce, která jde pouze za městem Nový 
Knín, otevřel.  
Pan Provazník dodal, že město ze svých peněz financuje rozšíření školy pro ostatní obce. 
K této záležitosti se také vyjádřil pan Zach, který řekl, že se vyhazují prostředky za hlouposti 
jako je městská policie, neopravují se chodníky a cesty. Dodal, že obce v okolí finance 
vynakládají koncepčně. Město Nový Knín jako spádové město by těmto obcím ale mělo také 
pomoci a vážit si jich. Aby nedošlo k tomu, že se okolní obce dohodnou a třeba si postaví 
svou společnou školu.  
 
Pan Ing. Járka promluvil na téma nájemní smlouvy. Řekl, že nejlepší model smlouvy, který 
by mělo město v souvislosti s nájmy používat, jsou již městem vytvořené smlouvy, které se 
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používají. Jen by mělo dojít k malým úpravám. Dodal, že dle občanského zákoníku 
maximální roční nárůst nájmů může být max. 20 %. Řekl, že neví, zda by se tato záležitost 
dala vyřešit dohodou, ale celá věc je na konzultaci s právním zástupcem města. Pan Mgr. Kůr 
dodal, že jde o takovou formu, která nebude právně napadnutelná.  
 
Pan Zach se zeptal, co znamená zaměřování pozemku vedle jeho domu. Ing. Havlíček 
odpověděl, že jde o akci majitelky pozemku, protože město nebylo v této věci nijak 
kontaktováno.  
 
Pan Ing. Járka měl ještě dotaz ohledně úprav vedle krajské silnice v Sudovicích, kde 
společnost CETIN dává nové rozvaděče. Starosta řekl, že je to na pozemku kraje a k těmto 
akcím dochází. 
  
Diskuse občanů 
 
Pan Ing. Nechyba se vyjádřil, že v Sudovicích je nyní situace taková, že jsou vyschlé studny a 
není voda. Dodal, že když starosta Ing. Havlíček nastupoval do funkce, sliboval, že 
v Sudovicích bude zřízen vodovod a kanalizace. Dále pan Ing. Nechyba dodal, že dnes je 
v Sudovicích nový vodovod a kanalizace a také nová elektřina. A bývalému starostovi města 
za Sudovice poděkoval.  
 
Pan RNDr.Hlávka měl několik dotazů. 
První se týkal vyvěšení Tibetské vlajky. Pan Ing. Havlíček odpověděl, že toto již prošlo 
usnesením rady a vlajka vyvěšena bude. 
 
Druhý dotaz se týkal zápisů jednotlivých komisí a výborů, které nejsou uvedeny na webu. Pan 
Ing. Havlíček odpověděl, že dojde k nápravě. 
 
Další dotaz pana Hlávky se týkal informací ohledně hasičského vozu a dotací, které s jeho 
pořízením souvisí. Ing. Havlíček odpověděl, že se již realizuje platba vozu. Dotace na něj 
použité jsou 2500 000,- Kč z generálního ředitelství integrovaného záchranného systému a 
1000 000,- Kč krajských nákladů. Tato dotace je již na účtu města. 
 
Pan Hlávka má další dotaz týkající se společné komunikace v rámci pořádání MS v rýžování 
zlata s ohledem na dotaci z kraje. Pan Ing. Havlíček odpověděl, že došlo k vyplnění a odeslání 
žádosti o dotaci ve výši 190 000,- Kč z prostředků kraje na tuto akci.  
 
Dále pan Hlávka dodal, že pokud se budou zvyšovat nájmy z bytů, měly by se jako investice 
do těchto budov zase vrátit. 
Ještě pan Hlávka řekl, že příští rok dojde k těmto výročím.  
835 let Nového Knína, 100 let fotbalu, výročí Libčických hasičů.  
 
Pan Mácha řekl, jak se bude řešit situace vzhledem k povodni 1.9. 2019. Pan Chmelík 
odpověděl, že došlo k tvorbě projektu a žádosti o dotaci na zatrubnění a odvodu vody. Na 
Merendě má dojít k zaměření kanalizace pod hlavní silnicí a mělo by dojít k výměně potrubí. 
Tento rok se rozjedou dané úkony a v příštím roce dojde k realizaci.  
 
Dále proběhla diskuse o vyvolání jednání se zástupcem zemědělské společnosti ohledně 
zajištění jeho užitné plochy tak, aby nedošlo k další podobné události. 
Pan Provazník řekl, že pokud by k další stejné události jako 1.9. 2019 došlo a byla opět 
nahlášená, už by k ní musel přistupovat majitel polí jinak.  
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Debata pokračovala ohledně snížení chodníku Na Merendě a její odvod přes pozemek pana 
Pechače. Pan Konopásek řekl, že by se daná věc měla řešit i za cenu konfliktu s majitelem 
zemědělského pozemku. Pan Zach by nečekal na další průšvih, pověřil by starostu k dalšímu 
jednání se zemědělskou společností.  
 
Dále proběhla debata ohledně vyřešení této záležitosti na základě změny územního plánu.  
 
Pan Konopásek se zeptal na to, jaké jsou plány se školkou Čáp na náměstí. Kolik platí 
nájemné obci, kolik to bylo v roce 2019? 
Pan Ing. Havlíček odpověděl, že v tuto chvíli z hlavy neví, informace zjistí a dá zpátky na 
vědomí. 
 
Paní Brejchová se ještě vyjádřila ke stavu odtoku vody Na Merendě. Dále poprosila pana Ing. 
Havlíčka, zda by nemohlo dojít k vyčištění kanálů v této ulici a v kopci na náměstí. Pan Ing. 
Havlíček vyčištění kanálů slíbil.  
 
Pan Ing. Michálek se zeptal, jak vypadá situace s chodníkem do Sudovic, zda došlo k zadání 
projektu. Pan Chmelík odpověděl, že došlo k jednání s Policí ČR, aby došlo ke studii. Slíbil, 
že danou záležitost bude urgovat. Rozsah studie je od staré pošty k autobusové zastávce 
v Sudovicích. Pan Michálek dodal, že prosí o co nejrychlejší řešení, stavební komise ho 
podpoří.  
 
Pan Konopásek dodal, zda by se nedal zřídit přechod u autobusové zastávky v Sudovicích. 
Pan Ing. Havlíček odpověděl, že toto bylo zamítnuto Policií ČR z důvodu nedostatečného 
rozhledu. V této věci se jednalo několikrát, ale Policie ČR přechod nepovolila. 
 

 
11.  Závěr 
 
Zasedání zastupitelstva č. 12/20 bylo ukončeno ve 20:20 hodin. 

 
  
       Výsledky hlasování 

                     ze zasedání Zastupitelstva města Nový Knín   
                                                              ze dne 20. 2. 2020 

Usnesení 

č. 1-12/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:    11                               Proti:  0                   Zdržel se: 2 

Usnesení 

č. 2-12/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:    12                               Proti:  0                   Zdržel se: 1 

Usnesení 

č. 3-12/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:    12                               Proti:  0                   Zdržel se: 1 

Usnesení 

č. 4-12/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:      9                               Proti:  3                   Zdržel se: 1 
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Usnesení 

č. 5-12/2020-ZM 

Hlasování: Návrh nebyl schválen 

Pro:      2                               Proti:  6                   Zdržel se: 5 

Usnesení 

č. 6-12/2020-ZM 

Hlasování: Návrh nebyl schválen 

Pro:      3                               Proti:  7                   Zdržel se: 3 

Usnesení 

č. 7-12/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:      9                               Proti:  2                   Zdržel se: 2 

Usnesení 

č. 8-12/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:      8                               Proti:  1                   Zdržel se: 4 

Usnesení 

č. 9-12/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:    13                               Proti:  0                   Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 10-12/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:      9                               Proti:  0                   Zdržel se: 4 

Usnesení 

č. 11-12/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:    13                               Proti:  0                   Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 12-12/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:    12                               Proti:  0                   Zdržel se: 1 

 
V Novém Kníně dne 20. 2. 2020  
 
Zapsal: Bc. Pavel Foltýn 
 
 

Ověřovatelé zápisu: 

Martin Douša                                             ___________________________  

Tomáš Kadlec                                          ___________________________ 

Starosta města: 

Petr Chmelík                 ___________________________ 
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